
Zápis

Zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru dne 10.9.2020, Brno, Jírova 2

Přítomni: Ing. Lukáš Bružeňák -  předseda komise, Ing. Václav Fišer, Ing. Jiří Kozlovský -  
místopředseda komise, p. Janka Wasserbauerová

Omluveni: Ing. Petr Kiesel, Mgr. Eva Malířová, Ing. Andrea Ondrůjová
Hosté: -
Účastní se 4 členové, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení

2. Schválení programu zasedání

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Body z minulého zasedání

- Studny v Líšni -  předkladatelka návrhu se omluvila ze zasedání, bude dořešeno 

na příštím zasedání Komise v říjnu. Obecně v diskusi zaznělo doporučení 

ponechat všechny veřejné vodní zdroje v obci k dispozici občanům. Nelze 

v budoucnu očekávat, že každý rok bude bohatý na srážky, jako byl rok letošní. 

Jedlý park Houbalova -  Komise byla seznámena s obsahem červnové schůzky. 

Členové komise vyjádřili podporu kompromisnímu řešení, kdy by určitá část 

území byla ponechána v současném stavu a jiná část by byla parkově upravena 

včetně zásahů do dřevin provedených na základě dendrologického posudku.

V případě potřeby se členové Komise mohou zapojit do dalších aktivit 

souvisejících s tímto tématem.

4. RD Klajdovská 34 - úprava parkovacích stání (p. Hudcová)

Komise souhlasí s provedením parkovacího stání, pokud bude na dotčeném území 

vysazen alespoň jeden strom jako náhrada za dřeviny, které před domem v 

současnosti rostou a byly by odstraněny.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Materiál MMB O W  - návrh obecně závazné vyhlášky o regulaci používání zábavní 

pyrotechniky (JUDr. Svoboda).

Komise doporučuje ponechat v předloženém znění beze změn.

Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Smart City - multifunkční Smart sloup

Detaily o projektu zde:

https://www.el-lumen.cz/smart-city

Stránka 1 z 2



Komise podporuje podobná řešení pro veřejná prostranství, jako je například oblast 

Rokle nebo Mariánské údolí.

7. Různé

Obyvatelé Molákovy ulice doporučují prořezat dřeviny rostoucí vedle pěší 

komunikace na této ulici z důvodu neprůchodnosti a zatemnění přízemních bytů.

8. Závěrečné slovo předsedy komise, poděkování za věcnou a kultivovanou diskusi, 

ukončení cca 19:05.

Zapsal Ing. Lukáš Bružeňák 
Předseda komise

Lukas.bruzenak@seznam.cz

Tel. 731284907
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